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菜市联合宫2022年度奖/助学金申请通知

一)  申请资格：
        申请者必须是就读于本地各院校之在籍学生，同时为菜市联合宫光明灯会员之子女及
        嫡孙。並已经缴清2022年的年费且满一年才合格申请。

二)  组别与奖/助学金：
        小学组：每份$200元正 
        中学组：每份$400 元正 
        技术学校组：每份$400元正
        高中组【包括初级学院及理工学院】：每份$600 元正
        大学组：每份$1000 元正       

三)  由于本宫的奖/助学金评选标准主要以政府会考成绩为基准,所以那些今年参加中四/高二
        剑桥普通/高级水准或其他同等级的考生不可申请本年奖/助学金,等明年政府会考成绩公
        布,学生即可用此成绩申请2023年度奖/助学金。
        
        今年中四参加直通车的学生可凭学校成绩申请本年度奖/助学金。

四)  申请手续：
        申请表格必须填写清楚，并附上学校成绩单/会考成绩及课外活动记录表之副本。
        于截止日期2022年11月30日 之前寄交上述地址。

五)  本宫有權对不完整文件将之作废而不另行通知。並对此项奖/助学金之一切决定为最后
        之决定, 

六)  只有得奖者将以书面通知。

七)  申请表格请向本宫索取或上网下载Website: www.chaicheeunitedtemple.org.sg  FB: chaichee 
     

                                                                                                    
                                                                                                    
                                                                                                    菜市联合宫教育委员会
                                                                                                          2022年10月15日  
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Scholarship/Bursary Awards 2022

We are pleased to announce that our annual Scholarship/Bursary Awards for the year 2022 is now opened for application. 
We welcome all eligible candidates to submit their application forms for our evaluation. Please refer to the instructions for the details of this program.  

Members who have paid annual fees for year 2022 and with at least a full year membership are eligible to apply.
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Instruction：
1. Eligibility: Applicants must be students who are currently studying at any of the local school/college/polytechnic or universities, and they are also the children of “Bright Star” member. 

2. Value of Scholarship / Bursary Awards: 
a) For Primary School -- $200 per award 
b) For Secondary School -- $400 per award  
c) For ITE --$400 per award
d) For pre-university – (Include Junior college & Polytechnic) -- $600 per award
e) For University Student -- $1000 per award

3．Since we do not recognize school preliminary examination results, students who sit for GCE ‘O’/’A’ Level Examinations this year SHOULD NOT APPLY for 2022 Scholarship/Bursary Awards. However, they may use the official examination results released next year to apply for 2023 Scholarship/Bursary Awards.
      
      This year secondary 4 students who are in the IP programs may continue to apply for 2022 Scholarship /   
      Bursary Awards by using their school results.

4． Application form must be duly completed and submitted together with all Photostat copies of supporting documents, including results of the final examinations and records of Co-Curricular Activities (CCA), to the above address before the closing date: 30th Nov 2022. 

5． The decision of the Temple in awarding scholarship/bursary under the scheme shall be final.

6.    All successful applicants will be notified by post. 

7.   Application forms can be collected at our temple, download from Facebook use “chaichee” or
      website: www.chaicheeunitedtemple.org.sg


SCHOLARSHIP/BURSARY AWARDS COMMITTEE
15th Oct 2022
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